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Onderwerp: handhavingstraject APM wegens te hoog benzeengehalte, 
gemeten aan de schoorsteen op 19-5-'21.

Geacht college,
De wijkcommissies van Noordgeest en Tuinwijk hebben inmiddels kennis genomen 

van het rapport luchtemissies benzeen bij de APM (moederbedrijf AsfaltNu), Van Konijnenburgweg 
54 te Bergen op Zoom, uitgebracht door de OMWB, zaaknummer 2021-024652 d.d. 14-6-2021.
Uit dit rapport blijkt, dat het benzeengehalte, gemeten aan de schoorsteen op 19 mei jl. nog steeds 
te hoog is.

Waardering voor het optreden van de gemeente
In aansluiting op onze brief d.d. 15 februari 2021 en uw brief d.d. 23 maart, uw kenmerk 
U21-002851 willen wij u allereerst laten weten veel waardering te hebben voor de goede 
communicatie, zowel met de gemeente, als met het bedrijf APM in Bergen op Zoom.
Wij voelen ons voldoende geïnformeerd.
De op 19 mei jl. door de OMWB uitgevoerde meting aan de schoorsteen van de APM leverde 
opnieuw een forse overschrijding op van de grenswaarde voor benzeen. De APM schendt hiermee 
de vergunningsvoorwaarden. Het is goed dat de gemeente hierop reageert in overeenstemming met 
het eerder vastgestelde handhavingstraject.

Voortdurende bezorgdheid
Het bovenstaande neemt echter niet weg, dat we bezorgd zijn over het feit, dat het benzeengehalte 
aan de schoorsteen nog steeds veel te hoog is. Het is zorgwekkend, dat de asfaltsector als geheel 
blijkbaar absoluut niet instaat blijkt te zijn met de tot dusver toegepaste technische voorzieningen dit 
probleem op te lossen. Er blijven -ook bij andere asfaltcentrales- piekperiodes optreden, waarbij de 
bovengrens voor benzeen wordt overschreden.
De wijkcommissies brengen bij u in herinnering, dat de toename van het te verwachten 
benzeengehalte op leefniveau door de activiteiten van de APM door u op tachtig procent werd 
ingeschat.
Het is door de wijkcommissies moeilijk te accepteren, dat dit een blijvende situatie zou worden.
Op de website van het RIVM staat de volgende tekst: "Omdat benzeen kankerverwekkend is, is er 
geen veilige concentratie waaronder geen effecten voorkomen. Er kan altijd gezondheidswinst 
behaald worden door reductie van de uitstoot." Wij zullen deze zienswijze onder de aandacht van u 
en het bedrijf APM blijven brengen.
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Onderbouwing van het verzoek de metingen op leefniveau te hervatten
Op 23 maart jl. schreef u in antwoord op onze vraag naar het installeren van een vast meetpunt hier 
geen aanleiding toe te zien. Het eerder ingestelde luchtkwaliteitsonderzoek (van april-december 
2020) zou voldoende zijn. Er is echter bij ons onzekerheid over de vraag of de meetresultaten van 
2020 zondermeer geëxtrapoleerd kunnen worden naar de toekomst. Anders geformuleerd: Wat is de 
voorspellende waarde van de metingen van 2020 naar het benzeengehaltes op leefniveau en wat is 
de voorspellende waarde van laagfrequente metingen aan de schoorsteen van de benzeenemissie 
voor de benzeengehaltes in de wijken Noordgeest en Tuinwijk? Tot slot: Hoe lang kunnen metingen 
van 2020 voldoende zekerheid bieden?

De wijkcommissies wijzen u op het zeer grillige patroon van de benzeenemissies aan de schoorsteen. 
Zo was bij de asfaltcentrale in Den Bosch de benzeenconcentratie gemeten aan de schoorsteen 
binnen de norm. Deze meting werd uitgevoerd door de plaatselijke omgevingsdienst. Kort daarna 
wees een door het bedrijf zelf uitgevoerde meting op een benzeengehalte dat maar liefst tien keer 
hoger was dan de toegestane bovengrens. Het gehalte van polycyclische aromatische 
koolwaterstoffen (PAK's) was in Den Bosch ook verhoogd.
De asfaltcentrale in Den Bosch ligt inmiddels stil. Het bedrijf heeft hiertoe zelf besloten.
De asfaltsector heeft nog onvoldoende zekerheid over de factoren die leiden tot deze 
verontrustende piekperiodes. De VBW adviseert om per centrale nog aanvullend onderzoek te doen 
ter validering van de meetresultaten van het landelijke onderzoek. Weliswaar krijgen we 
hoopgevende berichten van de APM over verdere aanpassingen van de installatie, maar een tijdstip 
waarop met de nieuwe installatie gewerkt kan worden is nog niet te geven. De resultaten van het 
filteren moeten nog afgewacht worden. Daarom is naar de mening van de wijkcommissies 
voorzichtigheid geboden zolang oud asfalt in de huidige installatie van APM wordt verwarmd en het 
filteren van de gassen nog niet mogelijk is.
Wij vragen u dan ook met klem de metingen op leefniveau te hervatten.

Vragen over het landelijke onderzoek, uitgevoerd door de Vereniging Bitumineuze Werken
a. Is de gemeente bekend met het landelijk uitgevoerde onderzoek van de VBW en de aan

bevelingen van deze koepelorganisatie?
b. Is de gemeente bekend met het HERA-systeem, dat bij een asfaltcentrale in Rotterdam 

is geïnstalleerd en daar tot gunstige resultaten leidt op het gebied van emissies, stank en 
energiegebruik?

c. Het is niet ondenkbaar dat de metingen van benzeen te hoog blijven bij de APM . Overweegt 
de gemeente dan op basis van de informatie verkregen bij de punten a en b de vergunning
te toetsen aan de best beschikbare techniek van dat moment en de vergunningsvoorwaarden 
hierop aan te passen? Indien het antwoord hierop negatief is, wat zijn hiervoor de argu
menten?

Wilt u zo vriendelijk zijn de ontvangst van deze brief schriftelijk te bevestigen?

Janseh, voor:zitter wijkco. Noordgeest mevr. T. van Dam, voorzittermevr. T. van Dam, voorzitter wijkco. Tuinwijk.

c.c. Gemeenteraad Bergen op Zoom.
c.c. Omgevingsdienst Midden en Wet Brabant, Spoorlaan 181 5038 CB Tilburg, 
c.c. de heer J.D. Sloos, bedrijfsleider APM Van Konijnenburgweg 54, 4612 PL, 

Bergen op Zoom.
c.c. de heer D. Oosťrng, directeur AsfaltNu, Plantijnweg 32, Culemborg
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